



# 樂道中學

Lock Tao Secondary School



## 2024-2025 中一新生註冊須知

日期：2024年7月11日（星期四）至 2024年7月12日（星期五）

時間：0900 至 1230 及 1400 至 1600

查詢：2602 1000

### 注意事項：

1. 派往升讀本校的中一新生，必須由家長或監護人陪同，於註冊日辦公時間內親臨本校辦理註冊手續。
2. 註冊必備文件：
  - a. 派位證（正本）；
  - b. 入學註冊證（正本）；
  - c. 香港出生證明書、香港身份證或載有本港居民身份和出生日期的證明文件 [如學生所持香港身份證上出生日期下有「C」字標記（有條件限制居留），須同時帶備其他有效旅行證件]（正本及副本）；
  - d. 小五及小六的學校成績表（正本及副本）；
  - e. 獎狀（正本及副本）；
  - f. 最近的護照相片 2 張。
3. 請帶備適量現金：
  - a. 訂購校服（按金港幣一百元正）；
  - b. 購買暑期作業（港幣八十五元正）；
  - c. 8月27日及28日中一適應活動，兩天午膳費用（港幣七十元正）。
4. 中一新生須於7月16日（星期二）上午9:00至下午12:30參加中一入學前香港學科測驗，新生須帶備中學學位分配派位證、准考證及所需文具應考。
5. 如註冊日當天，天文台發出熱帶氣旋襲港或暴雨警告信號，請留意教育局宣佈。





# Lock Tao Secondary School

## 2024-2025 S.1 Registration Day

### Guidance Notes



Date : 11<sup>th</sup> July, 2024 (Thursday) to 12<sup>th</sup> July, 2024 (Friday)  
Time : 9:00 a.m. to 12:30 p.m. and 2:00 p.m. to 4:00 p.m.  
Enquiry : 2602 1000

#### Matters Needing Attention:

1. Students allocated to our school for admission to Secondary 1 **must be accompanied by their parents** and come to our school in person during office hours to complete the registration procedures on the registration day.
2. Required documents for registration:
  - a. Allocation Slip (Original)
  - b. Admission Slip (Original)
  - c. Hong Kong Birth Certificate, Hong Kong Identity Card or supporting documents showing residential status in the HKSAR and date of birth. If the Hong Kong Identity Card held by the student has a “C” mark (limited stay) under the date of birth, he/she must also bring along other valid travel documents (Original and photocopy)
  - d. School Reports for P.5 and P.6 (Original and photocopy)
  - e. Certificates (Original and photocopy)
  - f. 2 recent passport size photos
3. Please bring cash for the following:
  - a. Ordering school uniform (a deposit of HKD 100)
  - b. Purchasing summer holiday workbook (HKD 60)
4. New Secondary 1 students must take Pre-Secondary One Hong Kong Attainment Test from 9:00 a.m. to 12:30 p.m. on 16<sup>th</sup> July, 2024 (Tuesday). Students must bring the Allocation Slip, Admission Ticket, and the required stationery.
5. If the Hong Kong Observatory issues a Tropical Cyclone or Persistent Heavy Rain Warning on the registration day, please pay attention to the Education Bureau’s announcement.

